
Referat fra styremøte 19.08.2006

  Hos:         John i Bydalen allé 10
  Til stede:  John Jones, Synnøve Hellsten, Wendla Evensen, Espen Evensen og Hanne Utne
  Forfall:      Gøran Karlsen

   

  1) Oppsummering fra sommermøtet hos Espen og Wendla:
  Foran neste årsmøte bør vi oppfordre medlemmene av velet til å komme med forslag til
punkter til årsmøtet.
  Det er behov for å lage en aktivitetskalender som kan presenteres på årsmøtet.
  Viktig å sørge for god kommunikasjon mellom gruppene og styret.

   

  2) Espen tar kontakt med Eng og Corralic ang. planer for gatetun m.m.

   

  3) Hanne sender Espen brukernavn og passord til Bydalen.no da det er greiest at Espen
legger korrespondanse direkte inn på sidene selv. (Er gjort).

   

  Neste møte: tirsdag 19. september kl. 20.00 hos John.
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  22/8-06 Hanne
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